

**အမျိုးသား အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြား
လုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများကြေညာချက်**

အကြောင်းအရာ ။ ။ လှပသောမိုဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်ဝန်ဆောင်မှုအတွက်ဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေချထားမှုဆိုင်ရာမှတ်
ကျောက်စည်းကမ်းချက်များ



တရားမျှတသောယှဉ်ပြိုင်မှုဝန်ဆောင်မှု အခြေခံပေါ်တွင် လှပသောမိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုအတွက် ဖုန်း
နံပါတ်ခွဲဝေချထားရာ၌ထိရောက်မှု၊ တရားမျှတမှု၊ တရားမှီမှုနှင့်လုံလောက်မှုရှိစေရန်သင့်လျော်သောမှတ်ကျောက်
သတ်မှတ်မှုများရှိသင့်သည်။ အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြား လုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းများဆိုင်ရာ
ကော်မရှင်၏ ပုဒ်မ ၁၉ နှင့် ပုဒ်မ ၈၁ တို့နှင့်ကိုက်ညီသည့် အများပြည်သူအား လှပသောမိုဘိုင်းဖုန်း ဝန်ဆောင်မှု
တွင်တရားမျှတပြီးတန်းတူညီမျှရှိစေမှုနှင့်နိုင်ငံတော်အတွက်အကျိုးကျေးဇူးကိုအထောက်အကူပြုစေရေးအတွက်
အခွင့်အလမ်းများဖွင့်ပေးရန်ဖြစ်သည်။

အကြောင်းအရာ - ခွဲဝေမှုဆိုင်ရာစည်းကမ်းများနှင့် ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်စီမံခန့်ခွဲမှုများတွင် အသံ
လွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာကော်မရှင်မှခွဲဝေမှုစည်းကမ်းများနှင့်လှပ
သောမိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုအတွက်အထူးနည်းလမ်းများသတ်မှတ်နိုင်သည်။ ဝန်ဆောင်မှုအတွက်ဖုန်းနံပါတ်
များအပါအဝင်ဆက်သွယ်ရေးကော်မရှင်အရမခွဲဝေရသေးသောဝန်ဆောင်မှုအတွက်လှပသည့်ဖုန်းနံပါတ်များ။
၂၀၁၈ ခုနှစ် ခွဲဝေမှုဆိုင်ရာစည်းကမ်းချက်များနှင့် ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုအကြောင်းများ။

လှိုင်းကြိမ်နှုန်းခွဲဝေရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်စီမံခန့်ခွဲမှုများတွင် အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ၂၀၁၀ ခုနှစ်၊
ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အက်ဥပဒေပုဒ်မ အပိုင်း 81၊ ပုဒ်မ
27 (7) နှင့် (24) ပုဒ်မ 33 နှင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ်၊ အမျိုးသားဆက်သွယ်ရေး အက်ဥပဒေပုဒ်မ 11, ပုဒ်မ 12, ပုဒ်မ 13,
ပုဒ်မ 14, ပုဒ်မ 15 ပုဒ်မ 16 အရ အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ၂၀၁၀ ခုနှစ်၊ ရုပ်မြင်သံ ကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေး
လုပ်ငန်း ကော်မရှင်ကလှပသောမိုဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်ဝန်ဆောင်မှုအတွက်နံပါတ်ခွဲဝေချထားမှုဆိုင်ရာစည်းမျဉ်းစည်း
ကမ်းများကို အောက်ပါအတိုင်းသတ်မှတ်ထားသည်။

၁. မည်သည့်အကြောင်းမဆို မိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ဤကြေညာချက်အရ
အထူးသတ်မှတ်ထားခြင်းမရှိ

သောတယ်လီဖုန်းနံပါတ်များခွဲဝေချထားမှုဖြစ်ပါကအသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်
ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မရှင်၏ကြေညာထားသည့်ပြဌာန်းချက်အတိုင်း၊ ခွဲဝေမှုဆိုင်ရာစည်းကမ်းများ
နှင့်ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်စီမံခန့်ခွဲမှုများအကြောင်းကို
ဤကြေညာချက်နှင့်မဆန့်ကျင်သမျှအသုံးပြုကျင့်သုံးစေသည်။

၂. ဤကြေငြာချက်တွင် "ဘုတ်အဖွဲ့" ဟူသည်မှာ အမျိုးသားအသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်
ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မရှင်ဘုတ်အဖွဲ့ကိုဆိုလိုပြီး၊ "အတွင်းရေးမှူး" ဟူသည်မှာ အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊
ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်း နှင့်ဆက်သွယ်ရေး
လုပ်ငန်းကော်မရှင်၏အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်ကိုဆိုလိုသည်။

"ရုံး" ဟူသည်မှာ အမျိုးသား အသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မီရှင်၏ ရုံးကိုဆိုလိုသည်။

"မိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူ" ဟူသည်မှာ ဆက်သွယ်ရေးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းဥပဒေအရ မိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှု ပေး သူ၊ တယ်လီကွန်မြူနီကေးရှင်းလုပ်ငန်းလိုင်စင်ရရှိသူကိုဆိုလိုသည်။ ၂၀၀၁ ခုနှစ်၊ တယ်လီကွန်မြူနီကေး ရှင်းအက်ဥပဒေ မပြဋ္ဌာန်းမီကဝန်ဆောင်မှုပြုနေသော TOT အများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် သို့မဟုတ် CAT Telecom ကုမ္ပဏီအများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှလုပ်ငန်းလိုင်စင်လုပ်ပိုင်ခွင့်ရရှိသူ သို့မဟုတ်ကန်ထရိုက်သဘော တူ စာချုပ်ရရှိသူများလည်းပါဝင်သည်။

"တယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှု" ဟူသည်မှာ မိုဘိုင်းတယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှု၊ ရုပ်သံတယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှု (Voice/ Video Conference)ဝန်ဆောင်မှု၊ နေရာအလိုက်ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် တယ်လီကွန်မြူနီကေးရှင်း ဥပဒေအရ အခြား နည်းပညာဆိုင်ရာတယ်လီဖုန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှုများ လုပ်ကိုင်ရန်လိုင်စင်ရရှိသူ များကို ဆိုလို သည်။ ၂၀၀၁ ခုနှစ်၊ တယ်လီကွန်မြူနီကေးရှင်း အက်ဥပဒေ မပြဋ္ဌာန်းမီက မိုဘိုင်းတယ်လီဖုန်းဝန်ဆောင်မှု၊ ရုပ်သံ တယ်လီဖုန်း ဝန်ဆောင်မှု (Voice/ Video Conference) ဝန်ဆောင်မှု၊ နေရာအလိုက်ဝန်ဆောင်မှု များပြု နေသော TOT အများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် သို့မဟုတ် CAT Telecom ကုမ္ပဏီအများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ လုပ်ငန်းလိုင်စင် လုပ်ပိုင်ခွင့်ရရှိသူ သို့မဟုတ် ကန်ထရိုက်သဘောတူစာချုပ်ရရှိသူများလည်းပါဝင်သည်။

"သီးသန့်သို့မိုးထားသောနံပါတ်"

ဟူသည်မှာအမျိုးသားအသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ် ရေးလုပ်ငန်းကော်မရှင်၏ ၂၀၁၀ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်တွင်ကျင်းပသော ၃၉/၂၀၁၀ ကြိမ် အစည်း အဝေးမှ အမျိုးသားဆက်သွယ်ရေးကော်မရှင်၏အတည်ပြုချက်အရ မည်သည့်မိုဘိုင်း ဝန်ဆောင်မှုကိုမှ ခွဲဝေပေးမှုမရှိ သေးသောနံပါတ်အုပ်စုများကိုဆိုလိုသည်။

"လှပသောနံပါတ်" ဟူသည်မှာ ဤကြေညာချက်၏နောက်ဆုံးတွင်သတ်မှတ်ထားသည့် သဘောတရား သို့မဟုတ် နံပါတ်ပုံစံအောက်တွင် ရုံးက အထူးသတ်မှတ်ထားသည့်နံပါတ်များကို မိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုများကို များအတွက် ဂဏန်း ၁၀ လုံးပါနံပါတ် အရေအတွက်ကိုဆိုလိုသည်။

၃. ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်များသုံးရာတွင်တန်ဖိုးထိုက်တန်မှုရှိရန်နှင့် ဈေးကွက်ယန္တရားအပေါ်အခြေခံပြီး၊ မိုဘိုင်း ဖုန်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက်တယ်လီဖုန်းနံပါတ်၏တန်ဖိုးကိုထင်ဟပ်စေရန်၊ မိုဘိုင်းဖုန်းများထိရောက်သောဝန် ဆောင်မှုများကိုပေးဆောင်နေသူများ၏မိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက် တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များခွဲဝေချထား ပေးရန် ဖြစ်သည်။ လိုင်းသံရုံးမှ လှပသောနံပါတ်များခွဲဝေရန်အတွက်လေလံတင်ရာတွင်၊ ရုံးမှသတ်မှတ်ချက်အ တိုင်း၊ အများပြည်သူများ သို့မဟုတ်စိတ်ဝင်စားသူများသည်လှပသောနံပါတ်ကိုရွေးချယ်နိုင်သည်။ လှပသော နံပါတ်များ ခွဲဝေရန်အ တွက်လေလံတင်ရာတွင် လိုင်းသံရုံးမှကျွမ်းကျင်သော သူများရှာဖွေပြီးဆောင်ရွက်ရန်နှင့် လေလံခေါ် မှုရရှိသောငွေများသည်ကုန်ကျစရိတ်နုတ်ယူပြီးလျှင်နိုင်ငံ၏ဝင်ငွေအဖြစ်တင်သွင်းစေသည်။ လေလံ ခေါ် ကုန်ကျစရိတ်များမှာ လေလံခေါ် မှုဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုကုန်ကျစရိတ်၊ လူသိရှင်ကြား ကြေညာမှုကုန်ကျစရိတ် နှင့် အခြားသက်ဆိုင်ရာ လိုအပ်သလိုသင့်လျော်သောကုန်ကျစရိတ်များပါဝင်သည်။

၄. လိုင်းသံရုံးမှအောက်ဖော်ပြပါတာဝန်များဆောင်ရွက်ရန် ကော်မတီအသင်းဖွဲ့စည်းစေသည်။

(၁) လိုင်းသံရုံးဘုတ်အဖွဲ့အားတင်ပြပြီးခွင့်ပြုချက်ရရန်အတွက်၊ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ၊ ပုံစံများ၊ လှပသော နံပါတ်လေလံခေါ်ယူနည်းလမ်းများနှင့် လှပသောနံပါတ်အုပ်စုအမျိုးအစားကိုပြင်ဆင်စီစဉ်ခြင်း၊

(၂) လေလံခေါ်ယူမည့်လှပသောနံပါတ်များ၊ တစ်ကြိမ်စီ လေလံခေါ်ယူမည့်ရက်စွဲနှင့်အချိန်ကာလ၊ ဤကြေညာ ချက်အရလေလံခေါ်ယူမှုစည်းကမ်းချက်များနှင့်ဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာသတ်မှတ်မှုများကို လေလံပွဲမစမီ၊ အတွင်း ရေးမှူးအားတင်ပြခွင့်ပြုချက်ရယူခြင်း၊

(၃) လှပသော နံပါတ်လေလံခေါ်ယူပွဲကို ချောမွေ့စွာကျင်းပနိုင်စေရန်၊ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲခြင်း၊ အတွင်းရေးမှူးအား လေလံပွဲရုပ်သိမ်းခြင်း၊ လေလံပွဲအဆုံးသတ်ခြင်း၊ သို့မဟုတ်ရွှေ့ဆိုင်းခြင်း၊ အကယ်၍ လေလံပွဲသည်ပွင့်လင်းမှု မရှိ၊ တရားမျှတမှု များရှိသည်ဟုယုံကြည်နိုင်သည့်အကြောင်း ရှိပါက အနာဂတ်ကာလလေလံပွဲအတွက်နေ့ရက် များသတ်မှတ်ခြင်း၊

(၄) တစ်ကြိမ်စီပြီးမြောက်သောလှပနံပါတ်လေလံပွဲ၏အစီရင်ခံစာ နှင့်ဖြစ်ပေါ်လေ့ရှိသောပြဿနာအခက်အခဲ များ၊ ကိုအစီရင်ခံခြင်း၊ ဘုတ်အဖွဲ့နှင့်အတွင်းရေးမှူးအားပါဝင်ပတ်သက်သော ပြဿနာဖြေရှင်းမှုများတင်ပြခြင်း၊

(၅) အကယ်၍ သင့်လျော်ပါက သက်ဆိုင်ရာအခြားလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက်၊ အတွင်းရေးမှူးအား ဆပ်ကော်မတီအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ခန့်အပ်ရန်တင်ပြနိုင်သည်။

၅. လှပနံပါတ်လေလံပွဲသို့ ဝင်ခွင့်ပြုသောသူများမှာ သာမန်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့်ကော်ပိုရေးရှင်းများသည် ဥပဒေအရ နှင့် ဘုတ်အဖွဲ့ကသတ်မှတ်ထားသောအရည်အချင်းနှင့်ကိုက်ညီပါက မိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက် တယ်လီ ဖုန်းနံပါတ်ပိုင်ဆိုင်မှုရှိရန်၊ လေလံပွဲဝင်ခွင့်ရှိသည်။ အောက်ပါတစ်စွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိကြောင်းပြသနိုင်သည်။

(၁) သာမန်ပုဂ္ဂိုလ်များ

(က) အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ကဒ် သို့မဟုတ် နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (နိုင်ငံခြားသားအတွက်)မိတ္တူ၊ သို့မဟုတ် အစိုးရ အဖွဲ့အစည်း များကထုတ်ပေးသို့မဟုတ်ပိသေသလက္ခဏာစာရွက်စာတမ်းများမိတ္တူကိုတိကျမှန်ကန် ကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးပေးရမည်။

(ခ) အကယ်၍ကိုယ်တိုင်လာရောက်ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုနိုင်ပါက ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာနှင့်အတူ၊ အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်ကဒ် သို့မဟုတ် နိုင်ငံကူး လက်မှတ် (နိုင်ငံခြားသားအတွက်)မိတ္တူ၊ သို့မဟုတ် အစိုးရအဖွဲ့အစည်း များကထုတ်ပေးသို့မဟုတ်ပိသေသ လက္ခဏာစာရွက်စာတမ်းများကိုပြည့်စုံစွာလက်မှတ်ရေးထိုးပြီးတင်ပြရမည်။

(ဂ) လိုင်းသံရုံးကသတ်မှတ်ထားသောစာရွက်စာတမ်းများ သို့မဟုတ် အခြားအသေးစိတ်အချက်အလက်များ၊

(၂) ကုမ္ပဏီ၊ ကော်ပိုရေးရှင်းများ

(က) ကုမ္ပဏီ၏လက်မှတ်ရေးထိုးခွင့်ရှိသူကလက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် သက်တမ်း(၉၀)ရက် မကျော်သော ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်မိတ္တူ။

(ခ) အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ကဒ် သို့မဟုတ် နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (နိုင်ငံခြားသားအတွက်)မိတ္တူ။ သို့မဟုတ် အစိုးရအဖွဲ့အစည်း များကထုတ်ပေးသို့မဟုတ်ပိသေသ လက္ခဏာ စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ၊ ပြည်စုံစွာ လက်မှတ်ရေးထိုးထားသောမိတ္တူ။

(ဂ) အကယ်၍ ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်အစားထိုးဆောင်ရွက်ခိုင်းပါက ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာနှင့်အတူ၊ အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်ကဒ် သို့မဟုတ် နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (နိုင်ငံခြားသားအတွက်)မိတ္တူ။ သို့မဟုတ် အစိုးရအဖွဲ့အစည်း များကထုတ်ပေးသို့မဟုတ်ပိသေသ လက္ခဏာ စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ၊ ပြည်စုံစွာ လက်မှတ်ရေးထိုးထား သောမိတ္တူကိုတင်ပြရမည်။

(င) လိုင်းသံရုံးကသတ်မှတ်ထားသောစာရွက်စာတမ်းများ သို့မဟုတ် အခြားအသေးစိတ်အချက်အလက်များ၊

လှပနံပါတ်လေလံပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်သူသည်၊ သတ်မှတ်ထားသောစည်းကမ်းချက်များနှင့်အာမခံငွေ အရေအတွက်ကို အာမခံမှုပြုလုပ်ထားရမည်။

၆. လိုင်းသံရုံးအား လှပနံပါတ်လေလံပွဲကို အောက်ပါတစ်မျိုးမျိုးသောနည်းလမ်းဖြင့် သို့မဟုတ်ထိုထက်ပိုသော နည်းလမ်းဖြင့် တစ်ပြိုင်နက်တည်းကျင်းပစေသည်။

(၁) နှုတ်ဖြင့်လေလံတင်ခြင်း၊ ရုံးကသတ်မှတ်ထားသည့် လေလံတင်သည့် နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့်နေရာအတိုင်း လေလံပွဲ တက်ရောက်ခြင်းကိုဆိုလိုသည်။

(၂) အင်တာနက်မှ လေလံတင်ခေါ်ယူခြင်း၊ ရုံးကသတ်မှတ်ထားသည့် တယ်လီဖုန်းမှတစ်ဆင့်လေလံတင်သည့် နေ့ရက်၊အချိန်နှင့်နေရာအတိုင်း လေလံပွဲ တက်ရောက်ခြင်းကိုဆိုလိုသည်။

(၃) တယ်လီဖုန်းမှ လေလံတင်ခေါ်ယူခြင်း၊ ရုံးကသတ်မှတ်ထား သည့်အတိုင်း လှပသော နံပါတ် လေလံတင် ရောင်းချမှုတွင် ဈေးကွက်သို့ဝင်ရောက်သော နံပါတ်များလွန်း သည့်အတွက်ကြောင့် ဈေးကွက်ယန္တရား၏ ပုံပျက် စေခြင်းမရှိစေပဲ၊ တရားမျှတမှု၊ ပွင့်လင်းနှစ်စပ်မှုနှင့်ထိရောက်မှုရှိစေရန်အတွက်၊ တယ်လီဖုန်းမှတစ်ဆင့် လေလံ တင်ရောင်းချသည့် နေ့ရက်၊အချိန်နှင့်နေရာအတိုင်း လေလံပွဲ တက်ရောက်ခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ နံပါတ် ၄ အချက် အရ သက်ဆိုင်ရာအကြိမ်၏ အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီမှ လေလံတင်ရောင်းချလိမ့်မည့် လှပသောနံပါတ်အုပ်စု တစ်အုပ်စုချင်းစီ၏ရာခိုင်နှုန်းအချိုးအစားကို ရုံးကသတ်မှတ်ပေးရမည်။

၇. လေလံတင်ရောင်းချရာတွင်၊ ပထမဦးဆုံးစတင်သောဈေးပြိုင်နှုန်းသည် ရုံးကသတ်မှတ်သောဈေးနှုန်းထက် မနည်းစေရ၊ နောက်တစ်ကြိမ်ဈေးပြိုင်နှုန်းတင်ပြခြင်းသည် ရုံးကသတ်မှတ်သောဈေးနှုန်းအတိုင်းတိုးမြှင့်ရမည်။ သို့သော် ပိုပြီးဈေးပြိုင်ထပ်မံတိုးမြှင့်နိုင်သည်။ထပ်မံတိုးမြှင့်သောဈေးနှုန်းသည် ရုံးက သတ်မှတ် ထားသောဈေး နှုန်းထက် မလျော့နည်းစေရပါ။

အကယ်၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်များရှိပါက -

(၁) လေလံစတင်ဈေးနှုန်းနှင့်တူညီသော သို့မဟုတ်ထက်ပိုများသောဈေးနှုန်းကမ်းလှမ်းသူ တစ်ဦးတည်းသာ ရှိလျှင် အဆိုပါကမ်းလှမ်းသူအား လေလံအနိုင်ရသူဖြစ်စေမည်ဖြစ်သည်။

(၂) လေလံဈေးပေးသူမရှိပါက ရုံးမှအဆိုပါလေလံပွဲကိုရုပ်သိမ်းစေပြီး၊ လေလံတင်အသစ်ကျင်းပရန် နေ့ရက် ရွေးချယ်သတ်မှတ်မည်။ အကယ်၍ရုံးသံလိုင်းသည်မည်သည့်နံပါတ်ဖြစ်စေ၊ တတိယအကြိမ်ကျင်းပပြီး၊ လေလံ ဈေးပေးသူမရှိလျှင်ရုံးသံလိုင်းမှ အဆိုပါနံပါတ်၏ လေလံစတင်ဈေးနှုန်းသည်၊ အရင်စတင်ဈေးနှုန်း၏တစ်ဝက်မှ စတင်ရန်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ရုံးသံလိုင်းသည်မည်သည့်နံပါတ်ဖြစ်စေ၊ တတိယအကြိမ်လေလံတင်ကျင်းပပြီး၊ အဆိုပါနံပါတ်ကိုလေလံဈေးပေးသူမရှိလျှင်ရုံးသံလိုင်းကော်မီရှင်သည် အမျိုးသား အသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံ ကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများကော်မီရှင်၏ ကြေညာချက်ထဲတွင် လှုပ်သောမိုဘိုင်းဖုန်း နံပါတ်ဝန် ဆောင်မှု အတွက်ဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေချထားမှုဆိုင်ရာမှတ်ကျောက်စည်းကမ်းချက်များ အကြောင်းအရာဆိုင်ရာ သတ်မှတ်ထားသောနည်းလမ်းအရ သို့မဟုတ် ရုပ်သံလိုင်းကော်မီရှင်၏ အခြားနည်းလမ်းများဖြင့် ခွဲဝေမည်ဖြစ် သည်။

၈. လေလံပွဲနိုင်သူသည် လှုပ်သံလိုင်းများလေလံတင်မှုအတွက်ပေးဆောင်ရမည့်အပြင်၊ တန်ဖိုးမြှင့် ကုန်သွယ်ခွန် (VAT) နှင့်သက်ဆိုင်ရာအခြားဝန်ဆောင်ခများကို ရုံးသံလိုင်းမှသတ်မှတ်ချက်အရ လေလံပွဲအနိုင်ရမှုကို အတည် ပြုသည့် နေ့မှစ၍ (၃၀) ရက်အတွင်း၊ ပြည့်စုံအောင်ပေးဆောင်ရမည်။ လေလံတင်ပွဲ၏အာမခံငွေသည်လှုပ် သံလိုင်းများ လေလံတင်မှုအတွက်တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ပေးဆောင်မှုဖြစ်သည်ဟုယူဆသည်။

၉. အကယ်၍ နံပါတ် (၈) အရ တစ်စုံတစ်ဦးသော လေလံပွဲနိုင်သူသည် စည်းကမ်းချက်အရ လေလံတင်ပွဲအ တွက်ပေးချေရမည့်ငွေအားလုံးကို၊ ပေးချေမှုမရှိပါက အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်မည်။

(၁) လေလံပွဲနိုင်သူသည် အဆိုပါနံပါတ်များကို စွန့်လွှတ်သည်ဟုမှတ်ယူရမည့်အပြင်၊ရုပ်သံလိုင်းရုံးက လေလံ ပွဲနိုင်သူ၏လှုပ်သံလိုင်းလေလံတင်ရောင်းချမှုဆိုင်ရာအာမခံငွေများကိုသိမ်းယူမည်ဖြစ်သည်။

(၂) အကယ်၍ရုပ်သံလိုင်းရုံးက အဆိုပါလှုပ်သံလိုင်းကိုအသစ်ထပ်မံလေလံတင်ရောင်းချ၍ လေလံဈေးပေးသူ မရှိပါက သို့မဟုတ် အရင်လေလံဈေးနှုန်းထက်ဈေးနှုန်းပို နိမ့်ပါက၊ လေလံတင်ငွေအပြည့်အဝပေးချေမှုမရှိသော လေလံပွဲနိုင်သူက ခြားနားသောတန်ဖိုးကိုတာဝန်ယူရမည်ဖြစ်သည်။

၁၀. အကယ်၍ လေလံပွဲနိုင်သူသည် လေလံတင်ငွေပြည့်စုံစွာမပေးချေမီ၊ သေဆုံးသွားပါက၊ အမွေစား သို့မဟုတ် အမွေဆက်ခံသူက အဆိုပါလှုပ်သံလိုင်းများဆိုင်ရာအခွင့်အရေးဆက်ခံကြောင်း အကြောင်းကြားမှုမရှိလျှင်၊နှင့် ကျန်ရှိသောလေလံငွေကို လေလံပွဲအနိုင်ရသူသေဆုံးပြီး၊(၆၀)ရက်အတွင်း၊ ပြည့်စုံစွာပေးချေမှုမရှိလျှင်၊ အဆိုပါ လေလံ ပွဲအနိုင်ရသူနှင့်ပတ်သက်သောလှုပ်သံလိုင်းလေလံတင်မှုဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးနှင့်တာဝန်များသည်ဆိုင်းငံ့ သွားမည် ဖြစ်ပြီး၊ ရုပ်သံလိုင်းရုံးက အဆိုပါလှုပ်သံလိုင်းများကိုအသစ်ထပ်မံလေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်သည်။

၁၁. ရုပ်သံလိုင်းရုံး၏သတ်မှတ်ထားသောလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအရ ရုပ်သံလိုင်းရုံးသည် အာမခံငွေပြန်လည်ရ ရှိလိုသော ရုံးမှလေလံတင်ပွဲအနိုင်ရမှုကိုအတည်ပြုသောနေ့မှစ၍(၃၀)ရက်အတွင်း၊ အကြောင်းကြားသည့်လေ လံပွဲရုံးသူကို အာမခံငွေပြန်လည်ပေးဆောင်ရမည်။ အကယ်၍ လေလံပွဲရုံးသူသည် ရုံးမှလေလံတင်ပွဲ အနိုင်ရမှု ကို အတည်ပြုသောနေ့မှစ၍(၁၈၀)ရက်အတွင်း၊အာမခံငွေပြန်လည်လက်ခံရရှိရန်ဆက်သွယ်မှုမရှိပါက အဆိုပါ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်လျှင်လေလံပွဲရုံးသူသည်အခွင့်အရေးစွန့်လွှတ်သည်ဟုယူဆပြီး၊အာမခံငွေကို

၁၂. လေလံပွဲနိုင်သူသည် ရုပ်သံလိုင်းရုံး၏သတ်မှတ်ထားသောလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအရ ပြည့်စုံစွာဆောင်ရွက် ပြီးပါက

အဆိုပါလှပသောနံပါတ်လေလံတင်ရောင်းချမှုရလဒ်ဆိုင်ရာလက်မှတ်ကိုလက်ခံရရှိမည်။ ဘုတ်အဖွဲ့က သတ်မှတ်ထားသောဝန်ဆောင်မှုအသုံးပြုသူများနှင့်မိဘိုင်း ဝန်ဆောင်မှုများ၏ဝန်ဆောင်မှုဖွင့်ရန်အတွက် လေလံ ပွဲနိုင်သူအား ရုံးမှလေလံတင်ပွဲအနိုင်ရမှုကို အတည်ပြုသောနေ့မှစ၍ (၉၀)ရက်အတွင်းဆက်သွယ်၍ မှတ်ပုံ တင်ရမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါလှပသောနံပါတ်ဝန်ဆောင်မှုသည် မိဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူ၏စာချုပ်အတိုင်း ဖြစ်ရမည်။ အဆိုပါ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်လျှင် လေလံပွဲနိုင်သူသည်အခွင့်အရေးစွန့်လွှတ်သည် ဟုယူ ဆဲပြီး၊ရုပ်သံလိုင်းရုံးကအနိုင်ရရှိသောလေလံငွေကိုပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိပဲ၊လေလံတင်မှုအသစ်ကိုကျင်း ပရန် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ လေလံပွဲနိုင်သူသည်ဝန်ဆောင်မှုဖွင့်ပြီးမိမိ၏နံပါတ်ကို အခြားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းပိုင်ရှင် အား နံပါတ်လွှဲပြောင်းလိုပါကအခွင့်အရေးရှိပြီးဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၁၃ ရုပ်သံလိုင်းရုံး၏လေလံပွဲဆိုင်ရာစည်းကမ်းများကိုလိုက်နာဆောင်ရွက်မှုမရှိသော လေလံပွဲတက်ရောက်ယှဉ် ပြိုင်သူသည်၊ နောက်လေလံပွဲများတွင်ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဥပမာလှပသောနံပါတ်လေလံ တင်မှုငွေပေးချေမှုပျက်ကွက်ခြင်း၊ လေလံပွဲအားဆန့်ကျင်သောအပြုအမူ သို့မဟုတ် မသင့်လျော်သော အပြုအမူ များ၊ပူးပေါင်းလိမ်လည်ညှို့ထားမှုများ၊စသည်တို့ဖြစ်သည်။ကုမ္ပဏီနာမည်အနေဖြင့်လေလံတင်မှုတက်ရောက် ပါက အဆိုပါကုမ္ပဏီ၏ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊မန်နေဂျာ သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီ၏လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှုတွင်တာ ဝန်ရှိသောသူများ၊လေလံပွဲဝင်ရောက်ရန်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်တက်ရောက်သူများအားလုံးပါဝင်သည်။

၁၄. ဘုတ်အဖွဲ့သည် အနာဂတ်တွင် လိုအပ်ချက်အရ သင့်လျော်သလို ထိရောက်မှုရှိသော ဆက်သွယ်ရေး နံပါတ်စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာမူပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် ဤကြေညာချက်အရ သတ်မှတ်ထားသော လှပသည့် နံပါတ်များ၏အဓိပ္ပါယ်ကိုထိခိုက်စေနိုင်သည်။

၁၅. နံပါတ် ၃ အပိုဒ် ၂ အရ မိဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုများနှင့်လိုင်းသံရုံးမှလေလံသယ်ဆောင်ရန်တာဝန်ပေးအပ် ခြင်းခံရသောသူသည် လေလံပွဲပါဝင်တက်ရောက်သူများ၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်အခွင့်အရေးများ ကိုထိန်းသိမ်းကာကွယ် ပေးရန်တာဝန်ရှိသည်။

၁၆. အကယ်၍ဤကြေညာချက်၏အကောင်အထည်ဖော်မှုအရ ပြဿနာများရှိပါက ဘုတ်အဖွဲ့အားဆင်ခြင်သုံး သပ်ဆုံးဖြတ်ချက်ချစေရမည်။ ဘုတ်အဖွဲ့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည်ယာယီအခိုက်အတန့်ဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်များ၏ နောက်ဆုံးအပြီးသတ်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြစ်ရမည်။

၁၇. သီးသန့်သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုခွဲဝေမှုတွင် ဤကြေငြာချက်၏သတ်မှတ်ချက်အရ ရုပ်သံလိုင်းအား လှပသောနံပါတ်များကိုလေလံတင်ပွဲကျင်းပစေရမည်။ ထို့အပြင် မိဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက်အများပြည်သူ ၏လိုအပ်ချက်များဖြစ်သောနံပါတ်များ သို့မဟုတ်ပေါ်ပြူလာနံပါတ်များလည်းပါဝင်သည်။နိုင်ငံတော်အား အများ ဆုံး အကျိုးခံစားခွင့်ကို တင်ပြပေးနိုင်သောကျွမ်းကျင်မှုရှိသူအား၊ ဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်သူအဖြစ်၊ ရုံးကသတ် မှတ်ထားသည့်သီးသန့်သိုမှီးထားသောအုပ်စုနံပါတ်ခွဲဝေမှုလေလံပွဲကိုကျင်းပခွင့်ပေးစေမည်။

၁၈.

နံပါတ်ဝန်ဆောင်မှုတွင်ထိရောက်မှုနှင့်သင့်လျော်မှုရှိစေရန်အတွက်သင့်လျော်သောမိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှု ပြုသူတစ်ဦးအား ဘုတ်အဖွဲ့ကသီးသန့်သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုများ ကိုစီစဉ်သတ်မှတ်ပေး၍ လေလံပွဲကျင်း ပစေမည်ဖြစ်သည်။ အပိုဒ် ၁ အရ သီးသန့်သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုများ စီစဉ်သတ်မှတ်မှုသည် ဘုတ်အဖွဲ့က လက်ရှိစီစဉ်သတ်မှတ်ထားသောနံပါတ်အုပ်စုများကိုသုံးသပ်ယူမည်ဖြစ်သည်။ အမျိုးအစားတစ်မျိုး၏နံပါတ်တွင် နံပါတ်အုပ်စုတစ်ရာပါဝင်ပြီး၊ နံပါတ်အုပ်စုတစ်ခုစီတွင် နံပါတ်ပေါင်း တစ်သောင်းပါဝင်ကာ အောက်ပါ အတိုင်း လမ်းညွှန်ချက်များရှိသည်။

(၁) အကယ်၍အဆိုပါနံပါတ်အုပ်စုသည် နံပါတ်ဝေခွဲမှုကို လက်ခံရရှိဖူးသောတစ်ဦးတည်းသာဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းရှင်ဖြစ်ပါက ဘုတ်အဖွဲ့သည် အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်အား သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စု အားလုံး၏ဝန်ဆောင်မှုပြုသူအဖြစ်သတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

(၂) အကယ်၍အဆိုပါနံပါတ်အုပ်စုသည် နံပါတ်ဝေခွဲမှုကို လက်ခံရရှိဖူးသူတစ်ဦးတည်းထက်ပိုများ သောဝန် ဆောင်မှု လုပ်ငန်းရှင်ဖြစ်ပါက ဘုတ်အဖွဲ့သည် အောက်ပါအတိုင်း၊ သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စု၏ တည်နေရာ(position) ကိုအဓိကထားပြီး၊သတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

(၂.၁) အကယ်၍ သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စုသည် ခွဲဝေပေးသည့်တစ်ဦးတည်းသောဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းရှင်၏ နံပါတ်အုပ်စုအကြားဖြစ်နေပါက အဆိုပါ မိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုကိုသတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

(၂.၂) အကယ်၍ သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စုသည် ခွဲဝေပေးသည့်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင် နှစ်ဦးကြား ဖြစ်နေပါကနံပါတ်အုပ်စုအကြားဖြစ်နေပါကနောက်မှလာသောမိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်အား သတ်မှတ် ပေးမည်ဖြစ်သည်။

(၂.၃) အကယ်၍ သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စုနေရာသည် ပထမအုပ်စု၏နေရာဖြစ်ပါက သို့မဟုတ် နံပါတ်အမျိုးအစား၏ နောက်ဆုံးဖြစ်ပါက သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စုကို ဖြစ်ရပ်ပေါ် မူတည်၍ လက်ခံ ရရှိသော မိုဘိုင်း ဖုန်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်၏ခွဲဝေနံပါတ်အုပ်စုနောက် သို့မဟုတ် မတိုင်မီ အဖြစ်သတ်မှတ်ပေး မည်ဖြစ်သည်။ (၃) အချက် (၁) မှအပ၊ နှင့် (၂) သင့်လျော်သလို ဘုတ်အဖွဲ့မှ စဉ်းစားသုံးသပ်ပြီး၊သတ်မှတ် စေမည်ဖြစ်သည်။

၁၉. လိုင်းသံရုံးမှ အချက် (၁၈) အရ ဘုတ်အဖွဲ့ဆိုင်ရာရပ်တည်ချက်ရလဒ်ကိုမိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူအား အောက်ပါအဆိုင်ဆောင်ရွက်ရန်၊ အကြောင်းကြားစေမည်ဖြစ်သည်။

(၁) သီးသန့်သိုမှီးထားသော နံပါတ်အုပ်စုကို ခွဲဝေခြင်းခံရသောမိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်သည်၊အဆိုပါ နံပါတ်အုပ်စုကို ရုံးမှအကြောင်းကြားစာလက်ခံရရှိပြီးနောက်၊ (၁၅)ရက်အတွင်း၊ အခြားမိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုအား အကြောင်းကြားရမည်၊ နှင့်

(၂) အမျိုးသား အသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းကော်မရှင်၏ ကြေညာ ချက်အရ ဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာတယ်လီဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေမှုစည်းကမ်းချက်များအကြောင်းတွင်၊ အခြားမိုဘိုင်းဝန် ဆောင်မှုပေးသူသည် မိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်မှ အကြောင်းကြား စာလက်ခံရရှိပြီး၊ (၁၅) ရက်အတွင်း၊ အဆိုပါနံပါတ်အုပ်စုအတွင်းဆက်သွယ်နိုင်စေရန်ဆောင်ရွက်ရမည်၊ အချက် ၁၈ အရ နံပါတ်အုပ်စုခွဲဝေမှုသည် သီးသန့်နံပါတ်အတွင်း၊လှပနံပါတ်အုပ်စုလေလံတင်ရောင်းချမှုတွင်အနိုင်ရသောသူသည် သတ်မှတ်ချက်အရ ဆောင်ရွက်ပြီးလျှင်ပြီးပြည့်စုံပြီဖြစ်သည်။

အကယ်၍ ဤကြေညာချက်အရ ပြီးပြည့်စုံသော လှပနံပါတ်လေ
လံတင်မှုမရှိသောနံပါတ်အုပ်စုရှိပါက
ဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာတယ်လီဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေမှုစည်းကမ်းချက်များအကြောင်းတွင် ရုပ်သံလိုင်းရုံးက
အဆိုပါနံပါတ်အုပ်စု ကို ခွဲဝေရန်လက်ခံရရှိသောဝန်ဆောင်မှုပေးသူအား၊
အခြားဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်သွယ်မှု ရပ်တန့် စေရန် အကြောင်းကြားပြီး၊ ဘုတ်အဖွဲ့က
ရုပ်သံလိုင်းရုံး၏ကြေညာချက်နည်းလမ်းအရ အဆိုပါနံပါတ် အုပ်စု များကိုခွဲ ဝေမည်ဖြစ်သည်။

၂၀. မိုဘိုင်းဖုန်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည်၊ အမျိုးသား အသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊
ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ် ရေးလုပ်ငန်းကော်မရှင်၏ ကြေညာချက်၏
ဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာတယ်လီဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေမှု စည်းကမ်းချက်များ အရနှင့်
အောက်ပါအချိန်ကန့်သတ်ချက်အရ သီးသန့်သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုဆိုင်ရာ မိုဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်၏
ဝန်ဆောင်ခကြေးငွေကိုပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။

(၁) လေလံတင်အနိုင်ရပြီးသောလှပနံပါတ်ဖြစ်ပါက လေလံအနိုင်ရသူသည် အဆိုပါနံပါတ်ကို ဝန်ဆောင်မှု
ဖွင့်ပြီးနောက်၊ နောက်လ (၁၅) ရက်အတွင်း၊ ဝန်ဆောင်ခပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။

(၂) သီးသန့်သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုအတွင်း၊အခြားနံပါတ်ဖြစ်ပါက အဆိုပါနံပါတ်များမှကျန်ရှိသော
နံပါတ်များ စတင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသည့်အချိန်တွင်နံပါတ်ဝန်ဆောင်ခကိုပေး ဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။ မိုဘိုင်း
ဖုန်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူသည်၊ လေလံတင်ရရှိသော လှပနံပါတ်များဝန်ဆောင်မှုဖွင့်ပါက သို့မဟုတ် ခွဲဝေ
လက်ခံရရှိသော သီးသန့် သိုမှီးထားသောနံပါတ်အုပ်စုများဖြန့်ဖြူးရောင်းချမှုမပြုမီ၊ ရုံးသံလိုင်းသို့ချက်ချင်း
အကြောင်းကြားရမည်။

၂၁. ဤကြေညာချက်သည် အစိုးရပြန်တမ်းထဲတွင် ပြဌာန်းချက်ကြေညာသောနေ့မှစ၍အကျိုးဝင်သည်။

ကြေညာသောနေ့ - ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၆ ရက်၊

အမျိုးသား အသံလွှင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ် ရေးလုပ်ငန်းကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ
လေတပ်ဗိုလ်ချုပ်မှူး ထရော်စ် ဘွန်းဆီ

အမျိုးသား အသံလွင့်လုပ်ငန်း၊ ရုပ်မြင်သံကြားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်သွယ် ရေးလုပ်ငန်းကော်မရှင်
 ကြေညာချက်၏နောက်ဆက်တွဲဇယား။

အကြောင်းအရာ ။ ။ လှပသောမိုဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်ဝန်ဆောင်မှုအတွက်ဖုန်းနံပါတ်ခွဲဝေချထားမှုဆိုင်ရာ
 မှတ်ကျောက်စည်းကမ်းချက်များ

ပုံစံ	09 အုပ်စုမှ လှပနံပါတ်နမူနာများ
0x-xxxx-xxxx	09-9999-9999
09-xxxx-xxxx	09-8888-8888
09-9999-999A	09-9999-9994
09-xxxx-xx90/09-xxxx-xx09 x,y=/=9,0	09-6666-6690/09-6666-6609
09-9999-99AB	09-9999-9926
0999-xxx-yyy	09-9911-1888
09-xyyy-yx90 x,y /=9,0	09-1777-7190
09-Axxxx-xxxx	09-8999-9999
09-x000-y000	09-4000-5000
09-x000-x000	09-6000-6000
09A-xxxx-yyy	09-1555-5999
09-AAxx-xxxx	09-1188-8888
09-ABxx-xxxx	09-1299-9999
09A-B00-C000, B,C /= 0, A /=0	091-500-9000
09B-B00-C000, B /= 0 C /=0	095-500-4000
09B-B00-B000, B /= 0	095-500-5000
09-xxxx-yyyy	09-5555-9999
09-xxxx-xyyy	09-4444-4777
09-xxxx-xyyy	09-9999-9944
09-xxxx-xyxy	09-7777-7676
09-xxxx-xxxy	09-7777-7771
09-yxxx-yyyy	09-4666-4444
09-yxxx-xyyy	09-7111-1777
09-yxxx-xyyy	09-5999-9955
09-yxxx-xxxy	09-7444-4447
09-yyxx-yyyy	09-6611-6666
09-yyxx-xyyy	09-4411-1444
09-yyxx-xyyy	09-8844-4488
09-yyxx-xxxy	09-2244-4442
09-yyxx-yyxx	09-8811-8811
09-xyzz-yx90	09-4177-1490
09-xxxx-xxAB	09-7777-7759
09-Axxx-xxxB	09-8555-5554
09-9999-9ABC	09-9999-9214
09-9xxx-xxxB	09-9444-4448
09A-xxx-yyzz	09-7555-7799
09-ABCC-xxxx	09-1644-9999

ပုံစံ	09 အုပ်စုမှ လှုပ်နှံပါတ်နံပါတ်များ
09-xyyy-wwzz	09-4488-6677
09AB-xxx-yyy	09-1699-9888
09-AA-xxx-yyy,	09-2233-3777
09-Axxx-Byyy x နှင့် y = 0 မဖြစ်သည့်အချိန်	09-1333-4666
09-Axxx-Bxxx x = 0 မဖြစ်သည့်အချိန်	09-1555-8555
09-xxxx-xABC	09-5555-5498
09-Axxx-xxBC	09-4555-5584
09-Abxx-xxxc	09-4755-5558
09-ABCC-xyxy	09-1599-4646
09-xxxx-ABCD	09-5555-7164
09-Axxx-xBCD	09-1444-4735
09-ABxx-xxCD	09-1655-5548

မှတ်ချက် ။ X နှင့် Y = နံပါတ် 0 - 9 ထပ်ဆင့်နံပါတ်၊ A B C D = နံပါတ် 0 - 9 မထပ်သောနံပါတ်

This translated version is prepared with the sole purpose of facilitating the comprehension of foreign participants in the telecommunication rules and regulations and shall not in any event or by any reason be construed or interpreted as having effect in substitution for supplementary to the Thai version thereof. If its translation to other languages is in contrary to Thai version, the latter shall prevail.

Please note that the translation has not been subjected to an official review by the Office of the National Broadcasting and Telecommunications Commission. The Office of NBTC, accordingly, shall not undertake any responsibility for its accuracy, nor be held liable for any loss or damages arising from or in connection with its use.